
Pan Leszek Dec: „Mam pytanie odnośnie uchwały w sprawie PKS-ów. Co się z 

nią dalej działo i czy są jakieś informacje z Ministerstwa w tej sprawie?” 
 


